

# The Canadian Coalition for the Rights of Children's 3rd Annual Children's Rights Writing & Expression Competition!

Article 42 of the UN Convention on the Rights of the Child says that you have the right to know your rights.

Adults should know about these rights and help you learn about them. This year's prompt is:

## How can Canada do a better job to make sure children learn about their rights?

Think of creative ways you would want to learn about your rights, and ideas for how adults (including teachers, governments, social workers, parents, etc.) and children can both learn and teach rights.

Submissions can be in the form of an original:



Or more!

We are also allowing class or group projects with multi-media entries (i.e., podcasts, presentations, music videos, etc.)!

All entries are due: April 30, 2023

Announcement of winners: May 31, 2023

Good luck and have fun!

### Age Categories

Elementary: 7-10  
Junior: 11-14  
Senior: 15-17

Group category: must submit with teacher  
(only one winner for this category).

Many thanks to our sponsor:



Click this link to our website for more info!



Par la Coalition Canadienne pour les droits des enfants

**Les enfants s'expriment !**

# 3<sup>e</sup> Édition du concours d'écriture & d'expression sur les droits des enfants

L'article 42 de la Convention des Nations Unies relative aux droits de l'enfant stipule que tu as le droit de connaître tes droits. Les adultes doivent connaître ces droits et t'aider à les apprendre. La question de cette année est la suivante :

## Comment le Canada peut-il faire mieux pour s'assurer que les enfants apprennent leurs droits?

Pensez à des façons créatives d'apprendre vos droits et à des idées sur la façon dont les adultes (y compris les enseignants, les gouvernements, les travailleurs sociaux, les parents, etc.) et les enfants peuvent apprendre et enseigner les droits.

Les soumissions originales peuvent prendre la forme d'un :



Cette année, nous autorisons également les projets de classe ou de groupe avec des contributions multimédias (c'est-à-dire des podcasts, des présentations, des vidéos musicales, etc.) !

Date limite : 30 avril 2023

Annonce des gagnants : 31 mai 2023

Bonne chance et s'amuser !

## Catégories d'âge

Primaire: 7-10

Junior: 11-14

Senior: 15-17

Catégorie groupe : les groupes doivent être associés à une classe et à un enseignant. Un seul gagnant au total.

Merci à notre sponsor :



Cliquez sur ce lien pour accéder à notre site Web !



<https://rightsofchildren.ca/3rd-annual-childrens-rights-writing-competition/>

